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اعلام تیم های راه یافته به جام جهانی 2023 
فوتبال بانوان

کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارسال نامه 
ای تیم های صعود کننــده به جام جهانی 

2023 فوتبال بانوان را اعلام کرد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، 
بیســتمین دوره جام ملت های فوتبال زنان 
آسیا از 30 دی ماه به میزبانی هند آغاز شد 
و دیدار فینال این رقابتها روز گذشته )یک شنبه، ۱۷ بهمن( بین تیم های چین 
و کره جنوبی برگزار شد و تیم چین با برتری مقابل کره جنوبی برای نهمین بار 

عنوان قهرمانی جام ملت های فوتبال بانوان آسیا را کسب کرد.
برهمین اســاس تیم های چین، کره جنوبی، ژاپن، فیلیپین، ویتنام به همراه 

استرالیا )میزبان( از آسیا به جام جهانی صعود کردند.
همچنیــن ژو یو دروازه بان چین به عنوان بهترین دروازه بان، و وانگ شــن 
کاپیتان چین به عنوان ارزشمندترین بازیکن و سام کر از استرالیا به عنوان خانم 

گل این جام انتخاب شد.
گفتنی است، مسابقات جام جهانی فوتبال بانوان 2023 به میزبانی استرالیا و 

نیوزیلند برگزار می شود.

 کشتی گیر برتر از نگاه شورای کشتی آسیا 
 شــورای کشتی آسیا ۱0 آزادکار برتر را 
معرفی کرد. شورای کشتی آسیا در صفحه 
اینستاگرام خود با انتشار عکسی به معرفی 
۱0 نفر برتر این قاره در کشتی آزاد پرداخت. 
در این لیســت نام محمد نخودی، حســن 
یزدانی، کامران قاســم پور، مجتبی گلیج و 

امیرحسین زارع دیده می شود.
اسامی ۱0 نفر برتر از نگاه شورای کشتی 

آسیا در اوزان مختلف به شرح زیر است:
۵۷ کیلوگرم: راوی کومار از هند

۶۱ کیلوگرم: ادلان اسکاروف از قزاقستان
۶۵ کیلوگرم: تاکوتو اوتوگورو از ژاپن

۷0 کیلوگرم: ارنظر آکماتالیف از قرقیزستان
۷۴ کیلوگرم: عبدالرحمانوف از ازبکستان

۷۹ کیلوگرم: محمد نخودی
۸۶ کیلوگرم: حسن یزدانی

۹2 کیلوگرم: کامران قاسم پور
۹۷ کیلوگرم: مجتبی گلیج

۱2۵ کیلوگرم: امیرحسین زارع

سادیو مانه بهترین بازیکن جام ملت های آفریقا
بــه گــزارش ســرویس مطبوعاتی این 
مسابقات، سادیو مانه وینگر تیم ملی سنگال 
به عنــوان بهترین بازیکن جــام ملت های 
آفریقا انتخاب شد.  به نقل از استار، تیم ملی 
ســنگال برای اولین بار در تاریخ با شکست 
مصر در فینال قهرمان مسابقات جام ملت ها 
یا آفریقا شد. وقت اصلی و اضافی با نتیجه صفر بر صفر به پایان رسید و مانه در 
دقیقه ۷ پنالتی را گل نکرد. اما در ضربات پنالتی شــیرهای ترنگا با نتیجه ۴ بر 
2 قدرتمندتر بودند و ضربه نهایی را نیز ســادیو مانه به ثمر رساند. در این دوره 
از رقابت ها وینگر لیورپول در هر ۷ بازی حضور داشــت و 3 گل به ثمر رساند و 
2 پاس گل داد. همچنین بهترین دروازه بان تورنمنت ادوارد مندی در تیم ملی 
ســنگال بود که در ۵ بازی به میدان رفت و در وقت قانونی 2 گل دریافت کرد. 
وینســنت ابوباکار کامرونی با ۸ گل آقای گل رقابت ها شد. این مهاجم در لیگ 

عربستان و در تیم النصر حضور دارد.
 دیدار پایانی جام ملت های آفریقا دو تیم سنگال و مصر به مصاف هم رفتند. 
این بازی در پایان وقت های اصلی و اضافی با تساوی بدون گل به پایان رسید تا 
کار به ضربات پنالتی کشیده شود. در ضربات پنالتی این سنگال بود که توانست 

با نتیجه ۴ بر 2 به پیروزی برسد و جام قهرمانی را بالای سر برد.

اتفاق عجیب در  هاکی زنان المپیک زمستانی
تیم  هاکی زنــان کانادا پــس از تأخیر 
طولانی در شــروع بازی با روسیه به دلیل 
اعلام دیرهنــگام نتایج آزمایش کووید-۱۹ 
تیم روسیه، رقیب را با نتیجه ۶-۱ شکست 
داد.  به نقل از اســتار، تیم هاکی زنان کانادا 
به دلیل نتایج دیرهنگام تیم روسیه در بازی 

افتتاحیه هاکی زنان حاضر نشدند  و سپس 30 دقیقه در رختکن ماندند.
بازی با بیش از یک ساعت تاخیر آغاز شد و هر دو تیم توافق کردند تا با ماسک 
برابر هم به میدان بروند  اما بازیکنان روســیه در وقت سوم این ماسک را بیرون 
آوردند. روس ها قبل از مســابقات چندین مورد ابتلا به کرونا داشــتند و مجبور 
شدند چند روز در قرنطینه باشند. این اولین بار نیست که کووید در این المپیک 
شرایط سختی ایجاد می کند و تاکنون تست چندین ورزشکار مثبت شده است و 

نتوانستند در این رقابت ها حاضر باشند.

ژاوی: پیروزی برابر اتلتیکو
 یک نقطه تحول در بارسلونا است

سرمربی بارســلونا پیروزی برابر اتلتیکو 
مادرید را بســیار ارزشمند توصیف کرد. او 
همچنین از هواداران تیمش خواست که از 
دمبله حمایت کنند.  به نقل از اســپورت، 
بارسلونا در حساس ترین بازی هفته  بیست 
و سوم لالیگا به مصاف اتلتیکو مادرید رفت 
و توانســت با نتیجه ۴ بر دو به پیروزی دست پیدا کند. ژاوی در نشست خبری 
بعد از بازی گفت: این فراتر از یک پیروزی برای ما اســت. هواداران، کادر فنی و 
بازیکنان به شدت به چنین پیروزی بزرگی نیاز داشتند. بازی بسیار خوبی را به 
نمایش گذاشــتیم و با شایستگی به پیروزی دست پیدا کردیم. این پیروزی یک 
نقطه تحول بزرگ در تیم است. او ادامه داد: از هواداران می خواهم که از عثمان 
دمبله حمایت کنند. اکنون زمان کمک کردن به این بازیکن است. امیدوارم که 
هواداران سوت زدن علیه او را متوقف کنند و به این بازیکن کمک کنند تا عملکرد 
خوبی در تیم داشته باشد. ژاوی در پایان گفت: بازی سختی برابر اتلتیکو داشتیم. 
باوجود آنکه دو بار دروازه ما باز شــد اما خوب دفاع کردیم. امشــب ما توانستیم 
مدافع عنوان قهرمانی را شکســت دهیم. آدام ترائوره می تواند کمک بسیاری به 
ما کند. او از نظر بدنی یک هیولا است و قطعا این توان بدنی بسیار بالا به درد ما 
خواهد خورد. بارسلونا با پیروزی که در این بازی به دست آورد 3۸ امتیازی شد 

تا به رده چهارم جدول رده بندی صعود کند.

پس از 2 مرتبه تعویق
زمان انتخابات فدراسیون دانش آموزی مشخص شد

در نهایت و پس از 2 مرتبه تعویق، زمان 
برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون ورزش 
دانش آموزی مشخص شد. به گزارش ایسنا، 
در نهایــت پس از موافقــت و تایید وزارت 
ورزش و جوانان و همچنین وزارت آموزش 
و پرورش مقرر شد مجمع عمومی انتخاباتی 
فدراسیون ورزش دانش آموزی به منظور انتخاب رییس و اعضای هیئت رییسه 
این فدراسیون، چهارم اسفندماه سال ۱۴00 در محل سالن استاد فارسی آکادمی 
ملی المپیک و پارالمپیک با حضور اعضای مجمع این فدراســیون برگزار شود. 
پیش از این، مجمع انتخاباتی فدراسیون ورزش دانش آموزی دو مرتبه با تعویق 
زمانی روبرو شــده بود؛ در ابتدای امر قرار بر ایــن بود که مجمع انتخاباتی این 
فدراسیون ۱3 دی برگزار شود و دومین زمان اعلامی نیز  2۵ دی ماه سال جاری 
بود که در هیچ یک از این دو تاریخ برگزار نشــد و در نهایت قرار اســت مجمع 

مربوطه چهارم اسفند برگزار شود.

اخبار کوتاه

تکلیف آخرین تیم صعود کننده به مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی فردا مشخص خواهد شد.

به گزارش فوتبالی، کرونایی شدن تعدادی از بازیکنان 
استقلال نه تنها دیدار این تیم مقابل هوادار در لیگ برتر 
را به تعویق انداخت بلکه زمان بازی شــاگردان مجیدی با 
پیکان در جام حذفی را هم عوض کرد و حالا این دو تیم 
فردا در ورزشگاه دســتگردی مقابل یکدیگر قرار خواهند 

گرفت.
استقلال که با ۷ قهرمانی در جام حذفی پر افتخارترین 
تیم این مســابقات به حســاب می آید، در همه ادوار این 
مســابقات 2 بار با پیکان دیدار کرد کــه در هر دو دیدار 
حذفی، این استقلال بوده که به عنوان تیم پیروز میدان را 

ترک کرده و راهی مرحله بعدی شده است.
نزدیــک ترین بــازی دو تیم در جــام حذفی به فصل 
گذشــته این رقابت ها بــاز می گردد کــه در مرحله یک 
شــانزدهم نهایی برگزار شد و شاگردان فرهاد مجیدی در 
دیداری که به میزبانی پیکان در ورزشــگاه شهدای قدس 
برگزار شد با نتیجه 2 بر یک پیروز شده و به مرحله بعدی 
راه یافتند؛ و در این دیدار شــیخ دیاباته به همراه محمد 
دانشگر برای آبی پوشــان گلزنی کردند و تک گل پیکان 

توسط ابراهیم صالحی به ثمر رسید.
اســتقلال بعد از پیروزی مقابل هوادار در بازی معوقه 
لیگ برتری اش، حالا در شرایطی به مصاف پیکان خواهد 
رفت که هواداران تیم فرهــاد مجیدی منتظر رونمایی از 
صالح حردانی در این بازی هســتند. بازیکنی که بالاخره 
به استقلال پیوســت تا فرهاد مجیدی امکان همکاری با 

شاگرد سابقش در تیم امید را پیدا کند.
پیکان و استقلال چطور به این مرحله رسیدند؟ پیکان 
با یک گل قشــقایی شیراز را شکســت داد و استقلال در 

ضربات پنالتی از سد نود ارومیه گذشت.
نتیجــه آخرین تقابــل دو تیم در هفتــه نهم لیگ به 
مصاف یکدیگر رفتند که اســتقلال موفق شــد با 3 گل 

میزبانش را شکست دهد.
تیــم داوری: بیــژن حیدری- مهــدی عالیقدر- ایوب 

غلامزاده- یاسر همرنگ
امیدوارم آمانوف خط هافبک ما را تقویت کند

ســرمربی اســتقلال با اعتراف به این که یک مقداری 
دربــاره تیم ملی تند صحبت کرده اســت گفت: در عالم 

مربی گری حرفــه ای می دانم نباید در کار ســرمربی تیم 
ملی دخالت کرد. او می تواند هر طور دوست دارد ترکیب 

تیمش را بچیند.
به گزارش فوتبالی، فرهاد مجیدی ســرمربی استقلال 
بعد از ظهر روز دوشــنبه در نشســت خبــری قبل بازی 
تیمــش مقابــل پیــکان در مرحلــه یک هشــتم نهایی 
رقابت های جام حذفی اظهــار کرد: قبل از این که درباره 
بازی فردا صحبت کنم، می خواهم درباره تیم ملی صحبت 
کنــم. اعتراف می کنم که یک مقداری تند صحبت کردم. 
من ســرمربی تیمم هســتم و می خواهم از حق بازیکنانم 
دفاع کنم. از ســرمربی تیم ملــی تقاضا دارم ناراحتی من 
را طــور دیگری فرض کنند و در عالم مربی گری حرفه ای 
می دانم نباید در کار ســرمربی تیم ملــی دخالت کرد. او 
می تواند هر طور دوست دارد ترکیب تیمش را بچیند. می 
خواهم تیم استقلال برای ایشان شان بالاتری داشته باشد. 
من رابطه دوستانه ای با اسکوچیچ دارم اما می خواهم رفتار 
متقابلی با ســرمربی تیم ملی وجود داشته باشد. موفقیت 
تیم ملی باعث خوشــحالی مردم است و این خوشحالی ها 

رنگ خاصی ندارد.
او ادامــه داد: تیم پیکان در نیم فصــل اول بازی های 
خوبی انجام داده اســت. ما فرصت اشــتباه نداریم و باید 
باهــوش بازی کنیم. از بازیکنانم بــه خاطر تمرینات تیم 

ممنون هستم. امیدوارم این بازی با موفقیت پیش برود.
مجیــدی درباره عزیزبــک آمانــوف و وضعیت نقل و 
انتقــالات تیمش گفــت: ما یک بازیکــن برزیلی مد نظر 

داشتیم اما جلســات به نتیجه نرســید و نتوانستیم این 
بازیکن را جذب کنیم. من یک بازیکن دیگر را پیشــنهاد 
دادم و امیدوارم بتوانیم این بازیکن را جذب کنیم. آمانوف 
بازیکن خوبی اســت و مدت هاست که او  را می شناسم و 

امیدوارم این بازیکن بتواند خط هافبک ما را تقویت کند.
ســرمربی اســتقلال در پاســخ به این ســوال که آیا 
صالح حردانــی می توانــد در بازی فردا برای اســتقلال 
 بازی کند؟ گفت: باشــگاه به من گفته اســت می تواند به

 بازی برسد.
وی درباره وضعیت عارف آقاسی و جدایی این بازیکن 
از اســتقلال گفت: عارف آقاسی جزو خروجی های ما نبود 
و یــک ماهی بود بــا ما به خاطر مســائل روحی و روانی 
می خواســت در اهواز کنار خانواده اش باشد. این بازیکن  

جزو برنامه های خروج ما نبود.
مجیدی درباره حضور فابیو جانواریو در ایران و انتصاب 
آرش برهانی به عنوان مدیر آکادمی باشگاه استقلال گفت: 
خیلی خوشــحالم  که آقای جانواریو قرار است سر تمرین 
بیاید. ایشــان یکی از خارجی های خــوب فوتبال ما بود. 
در مــورد آرش برهانی هم باید بگویم که ایشــان با تیم 
امید عملکرد خوبی داشت و امیدوارم در پست جدیدشان 

موفق باشند.
سرمربی پیکان: پیش از تعطیلات شرایط بهتری 

داشتیم
ســرمربی تیم فوتبال پیــکان گفت: پیش از شــروع 
تعطیلات نیم فصل شرایط بســیار خوبی داشتیم اما حالا 

وضعیت بسیار متفاوت است.
به گــزارش ایرنا، »مجتبی حســینی« ســرمربی تیم 
پیکان دیروز )دوشنبه( در نشست خبری پیش از دیدار با 
اســتقلال در مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال 
ایران اظهار داشــت:  تا پیش از تعطیلات نیم فصل شرایط 
خیلی خوبی داشتیم  اما متاسفانه با شروع نیم فصل چند 
بازیکن را از دســت دایم و مجبور شــدیم یک بازیکن را 
بفروشــیم و چند بازیکن دیگر هــم خواهان جدایی از ما 

بودند.  
وی ادامه داد: تنها کاری که می توانســتیم انجام دهیم 
ایــن بود که با نفراتی که در اختیــار داریم، خوب تمرین 
کنیم. وقتی این تعطیلات باشــد، کار سخت می شود اما 
همیشه نگاه ما مثبت است و سعی می کنیم کمبود هایمان 
را با تمرین جبــران کنیم. امیدوارم بازیکنان فردا توانایی 
خودشان و زحمت هایشان را به ثمر برسانند و بازی خوبی 

انجام دهیم.
ســرمربی پیکان در خصوص تغییر ناگهانی زمان بازی 
برابر اســتقلال گفت: این اتفاقی بود که افتاد و زمان آن 
گذشته است. در آن زمان شرایط خوبی داشتیم اما دیگر 
ایــن اتفاق رخ داده و نمی توان کاری کرد. این اولین بازی 
رســمی ما بعد از تعطیلات اســت اما اســتقلال دومین 
بازی اش را انجام می دهد و آن ها در شــرایط مسابقه قرار 

دارند. 
حســینی در مورد رفتــن چندین بازیکــن از پیکان 
بیان کرد: ما مشــکلات مالی داشتیم و نگه داشتن »علی 
کوشــکی« کار سختی برای ما بود چرا که تیم های خوبی 
به دنبال این بازیکن بودند. از نظر مالی نیز نیاز داشــتیم 
او را بفروشــیم و باشــگاه به پول این انتقال نیاز داشت. 
وضعیت تیم نگران کننده اســت اما امیدوارم با انســجام 

بهتر این نقص را جبران کنیم.
تیم فوتبال اســتقلال عصر روز سه شنبه از ساعت ۱۷ 
در مرحله یک هشتم نهایی رقابت های جام حذفی فوتبال 
کشور در ورزشگاه شهید دستگردی تهران میهمان پیکان 

خواهد بود.
این دیــدار قرار بــود 2۷ دی ماه برگزار شــود اما به 
دلیل افزایش شــمار موارد ابتلا به کرونــا در تیم فوتبال 
 اســتقلال در آن مقطــع، لغــو و بــه روز ۱۹ بهمن ماه 

موکول شد.

دبیرکل فدراســیون فوتبال با حضور در سیرجان شهر میزبان دیدار 
ســوپرجام تاکید کرد کلیه موفقیت ها در ســایه همدلی و مشــارکت 

همگانی بدست آمده و فدراسیون در این مسیر تنها نبوده است.
به گزارش گروه ورزشی مردم ســالاری، حسن کامرانی فر گفت: در 
ابتــدا دهه مبارک فجر و صعود زودهنگام تیم ملی فوتبال کشــورمان 
بــه جام جهانی را تبریک می گویم. تلاشــی گســترده ای در مجموعه 
فدراسیون انجام شــد و لطف و حمایت های دولت، نمایندگان مجلس 
شــورای اســلامی، وزارت ورزش و جوانان و اصحاب رسانه نیز کمک 

زیادی به ورزش و فوتبال کشور کردند.
وی ادامــه داد: همچنیــن به بانوان عزیز نخســتین حضور در جام 
ملت های آســیا که حاصل تلاش همه جامعه فوتبال بانوان بوده را باید 
تبریک بگویم. مطمئنا این دستاوردها در فوتبال بانوان ادامه دار خواهد 

بود.
دبیرکل فدراســیون فوتبال افزود: در فدراســیون فوتبال نگاه برابر 
و توجه بیشــتر بــه ظرفیت فوتبال بانــوان در دســتور کار قرار دارد. 
خوشبختانه نگاه ویژه دکتر عزیزی خادم به ورزش بانوان اتفاقات بسیار 
خوبی در فوتبال و فوتســال رقم زده است. تیم ملی فوتسال بانوان نیز 

موفق به کسب قهرمانی در مســابقات کافا شد و در آینده نزدیک تیم 
فوتبال زیر ۱۸سال نیز عازم رقابت های کافا خواهد شد.

کامرانی فر تصریح کرد: یک تشکر ویژه نیز از تمام عزیزان در استان 
کرمان بابت همراهی و همدلــی صادقانه و ایجاد مدل مدیریتی جدید 

در فوتبال را دارم.
دبیرکل فدراســیون فوتبال در ادامه اظهار داشت: باید از همکارانم 
در فدراســیون فوتبال و به طور ویژه از دپارتمان آموزش بابت برگزاری 
دوره های موفق آموزشــی تشکر کنم . خوشــبختانه الان به آن مرحله 
رســیدیم که اتفاقات خوبی در کشــور دیده می شود. برای توسعه نیاز 
به زیرساخت داریم و دوستانی که در شهر سیرجان به خوبی در بخش 
پایــه و آکادمی ها این کار را انجام داده و مطمئنا اثرات آن در تیم های 

ملی آقایان و بانوان دیده خواهد شد.
کامراني  فر در پایان گفت: از میزبانی خوبی شــما از دیدار سوپر جام 
کشــور تشکر می کنیم. فدراســیون نیز در کنار شما در مسیر پیش رو 

خواهد بود.
 A گفتنی است، دبیرکل فدراسیون امروز در دوره آموزشی مربیگری

آسیا در سیرجان نیز حاضر شد.

رئیــس فدراســیون والیبــال در حکمی  
غلامرضــا مومنی مقدم را به عنوان ســرمربی 

تیم ملی جوانان پسر ایران منصوب کرد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری 
، دکتر محمدرضا داورزنی در پایان نشســت 
امــروز کمیتــه فنــی، در حکمــی غلامرضا 
مومنی مقــدم را به عنوان ســرمربی تیم ملی 

والیبال جوانان پسر ایران منصوب کرد.
تیم والیبــال جوانان ایران به عنوان مدافع 
عنوان قهرمانی خود را برای حضور شایســته 
در رقابت های قهرمانی 2022 آسیا که از 3۱ 
مرداد تا هفتم شــهریور سال ۱۴0۱ در کشور 

بحرین برگزار می شود، آماده می کند.
این رقابت ها ســال 2020 به دلیل شیوع 
کرونا برگزار نشــد و والیبال ایران در ســال 
20۱۸ برای ششــمین بار عنوان قهرمانی رده 
سنی جوانان زیر 20 ســال آسیا را به دست 

آورد.
مومنی مقدم سابقه ۱3 سال مربیگری در 
تیم های ملی والیبال را در پرونده کاری خود 
دارد که ۱۱ سال آن در تیم های رده سنی پایه 

بوده است.
گفتنی اســت مومنی مقدم در نشســت 
کمیته فنی که دیروز در فدراســیون والیبال 
برگزار شد، برنامه های آماده سازی تیم جوانان 
را برای حضور در رقابت های قهرمانی جوانان 

آسیا 2022 تشریح کرد.
 سرمربی تیم ملی والیبال جوانان 

ایران کیست؟
تیم ملی  غلامرضا مومنی مقدم ســرمربی 
والیبال جوانان پسر ایران متولد چهارم اسفند 
۱3۵۶ اســت و در کسوت مربی، مدال طلای 
بازی های کشــورهای اســلامی، مدال طلای 
مســابقات نوجوانان آســیا و طلای مسابقات 
قهرمانی نوجوانان جهــان را در کارنامه خود 

دارد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، 
غلامرضــا مومنی مقــدم کارشــناس ارشــد 
تربیت بدنی در علوم ورزشــی و دارای مدرک 
مربیگــری درجــه 3 بین المللی اســت. وی 
همچنین مدرس فدراســیون والیبال، مدرس 
والیبال پایه در اکثر شهرهای کشور و مدرس 

دانشگاه است.
مومنی مقدم در کســوت بازیکن، ســابقه 
عضویت در تیم ملی دانشجویان ایران )چین 
– ۱3۹0(، تیم ملی دانشــجویان بزرگسالان 
ایران )۱۹۹۶ تا 200۱( و تیم ملی دانشجویان 
جوانان ایران )چین – ۱۹۹۶ تا ۱۹۹۸( را دارد 
و از بهترین عناوین کســب شده ازسوی او در 
دوران بازیگری می توان به کسب مدال طلای 
مدال   ،)۱3۹0( ایران  باشــگاهی  مســابقات 
طلای مســابقات لیگ باشگاهی ایران و آسیا 

)۱3۸۹( مدال طلای مسابقات باشگاهی ایران 
)۱3۸۸(، مدال طلای مســابقات باشــگاهی 
ایران )۱3۸۶(، مدال طلای مســابقات لیگ 
باشگاهی ایران و آســیا )۱3۸۵(، مدال نقره 
جام راشــد امارات )۱3۸2( اشــاره کرد. وی 
همچنین به مدت ۱0 ســال بازیکن تیم ملی 
در رده سنی نوجوانان و بزرگسالان بوده است.

ســرمربی تیم ملی والیبال جوانان پســر 
ایران، سابقه ۱3 ســال مربیگری در تیم های 
ملی والیبال را نیز در پرونده کاری خود دارد 
که ۱۱ سال آن در تیم های رده سنی پایه بوده 

است.
از مهم تریــن تجارب حرفــه ای او می توان 
به مربی گری در تیم هــای نوجوانان، جوانان 
و بزرگسالان از سال ۱3۸۷ تاکنون، سرمربی 
تیم های لیگ برتری ایران، ســرمربی باشگاه 
میــزان )مقام چهــارم ســال ۱3۹2(، مربی 
نوجوانان در مسابقات آرژانتین در سال ۱3۹0، 
عضویت در اتاق فکر فدراسیون والیبال ایران 
در ســال ۹۱-۱3۹0، کمک مربی ولاسکو در 
سال ۱3۹0، سرمربی باشگاه گیتی پسند در 
سال ۱3۸۹، مربی باشــگاه پتروشیمی سال 
۱3۸۸ و مربی تیم جوانان ایران در مسابقات 

هند در سال ۱3۸۸ اشاره کرد.
مهمتریــن عناویــن بیــن المللــی کــه 
مومنی مقدم در کســوت مربی به آن ها دست 

یافتــه عبارتنــد از: مدال طــلای بازی های 
کشورهای اســلامی در سال ۹2 در اندونزی، 
مدال برنز مســابقات نوجوانان جهان در سال 
۹۴ در آرژانتین، مدال طلای مسابقات قهرمانی 
نوجوانان جهان در سال ۹۶ در بحرین، مدال 
طلای مســابقات نوجوانان آسیا در سال ۹3 
در ســریلانکا، مدال نقره جام کنفدراســیون 
والیبال آسیا در سال ۹۱ در ویتنام، مدال برنز 
مسابقات قهرمانی نوجوان آسیا ۹۷ در تبریز و 
کسب مقام پنجم مسابقات قهرمانی نوجوانان 

جهان 20۱۹ تونس است.
مــدال برنــز مســابقات لیگ بــا تیم گاز 
ســرخس در ســال ۸۷، مدال نقره لیگ برتر 
با تیم پیکان در ســال ۹۵، مــدال برنز لیگ 
برتر با تیم پیکان در سال ۹۶، مقام دوم لیگ 

برتر ۹۸ با ســایپا و مقام سوم لیگ برتر ۹۹ با 
شهرداری ارومیه نیز در زمره بهترین عناوین 

داخلی این مربی با تجربه است.
درحالی به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال 
جوانان ایران انتخاب شــد کــه این تیم می 
بایســت خود را برای حضور شایسته در جام 
کنفدراســیون مردان آسیا )۱۶ تا 23 مرداد( 
و رقابت هــای والیبال قهرمانی حوانان آســیا 
2022 کــه از 3۱ مــرداد تا هفتم شــهریور 
۱۴0۱ در کشور بحرین برگزار می شود، آماده 
کند. این رقابت ها سال 2020 به دلیل شیوع 
کرونا برگزار نشــد و والیبال ایران در ســال 
20۱۸ برای ششــمین بار عنوان قهرمانی رده 
سنی جوانان زیر 20 ســال آسیا را به دست 

آورد.

پیکان – استقلال، رونمایی از بازیکن مورد علاقه مجیدی!

مجیدی:  اعتراف می کنم در مورد اسکوچیچ کمی تند صحبت کردم

کامرانی فر:

 موفقیت های فوتبال زیر سایه حمایتی دولت، مجلس و وزارت ورزش بدست آمده است

مومنی  مقدم سرمربی تیم ملی والیبال جوانان ایران شد

تنهــا یک  روز به ســومین زمان مقرر بــرای برگزاری 
انتخابات فدراسیون بســکتبال باقی مانده اما هنوز نتیجه 

تایید صلاحیت کاندیداها اعلام نشده است. 
بــه گزارش خبرنگار مهر، مجمع انتخاباتی فدراســیون 
بسکتبال پس از دو بار جابه جایی باید 20 بهمن ماه برگزار 
شــود اما شرایط فعلی در فاصله یک روز مانده به این زمان 
مقرر، حکایت از مبهــم بودن وضعیت مجمع دارد و اینکه 
اگر برای سومین بار برگزاری آن به تعویق افتاد نباید خیلی 

متعجب شد. 

از مجموع افردی که متقاضی ریاســت در فدراســیون 
بسکتبال بودند پرونده مدیریتی ۶ نفر در کمیسیون تطیبق 
وزارت ورزش مورد تایید قرار گرفت و اسامی آنها برای تایید 
صلاحیت نهایی در اختیار مراجع ذی صلاح قرار گرفت. از 
این میان حمید گرامیــان ۴ بهمن ماه یعنی دو روز پیش 
از دومین زمان تعیین شده برای برگزاری مجمع )۶ بهمن 

ماه( از حضور در انتخابات کناره گیری کرد. 
بدیــن ترتیب رقابت برای ریاســت چهار ســال آینده 
فدراسیون بسکتبال باید میان جواد داوری، کرم احمدیان، 
شاپور یاوری، عباسی و رامین طباطبایی رئیس پیشین این 
فدراسیون انجام شــود البته در صورتیکه تایید صلاحیت 
همه آنها تا پیش از زمان مجمع مشــخص و اعلام شــود 

اتفاقی که تا به امروز هنوز رخ نداده است.
منصــور اردســتانی که اخیــرا به عنــوان دبیر مجمع 
انتخاباتی فدراســیون بســکتبال منصوب شــده است در 
گفتگو با خبرنگار مهــر در این زمینه گفت: هنوز از طرف 
وزارت ورزش در رابطه بــا تایید صلاحیت کاندیداها هیچ 

اطلاع رســانی به صورت شفاهی یا مکتوب نشده است. به 
همین دلیل دو روز پیش )شنبه( در مکاتبه با وزارت ورزش 
خواستار تعیین وضعیت کاندیداها برای برگزاری مجمع 20 
بهمن ماه شــدیم اما هنوز به این مکاتبه هم پاسخی داده 

نشده است.
این صحبت اردســتانی در حالی مطرح می شــود که 
دعوتنامــه حضور در مجمع پیــش رو برای اعضای مجمع 
ارسال شده است. این دعوتنامه هم روز شنبه ارسال شد در 
حالیکه وضعیت تایید صلاحیت کاندیداها مشخص نبود و 
هنوز هم با اعلام فهرســت نهایی آنها شفاف سازی در این 

زمینه انجام نشده است.
دبیر مجمع انتخاباتی فدراسیون بسکتبال در این زمینه 
گفت: با توجه به تغییر زمان مجمع نمی توانستیم به دعوت 
نامه ای که پیش از این و برای مجامع قبلی در اختیار اعضا 
قرار گرفته بود، بســنده کنیم بــه همین دلیل دعوت نامه 
دوباره ای برای آنها ارســال شد تا در مجمع 20 بهمن ماه 

شرکت داشته باشند.

20 بهمن ماه ســومین زمانی اســت که برای انتخابات 
فدراسیون بسکتبال تعیین شده است. دوره ریاست رامین 
طباطبایی در فدراســیون بســکتبال 23 دی ماه به پایان 
رسید و قرار بود انتخابات این فدراسیون ۱۹ دی ماه پیش 
از پایان دوره قانونی وی برگزار شود اما این تاریخ لغو و به ۶ 
بهمن ماه موکول شد. درست دو روز پیش از دومین زمان 
مقرر بود که دوبــاره خبر از لغو مجمع انتخاباتی و موکول 
شــدن آن به 20 بهمن داده شــد و حالا هم شرایط برای 

برگزاری آن به صورت صد درصد مهیا نیست.
اردســتانی اما نظری غیر از این دارد. وی در این زمینه 
گفــت: ارســال دعوتنامه یعنی مصمم بــودن به برگزاری 
مجمع، اتفاقا معاونت قهرمانی وزارت ورزش هم بر برگزاری 

مجمع تاکید دارد.
دبیر مجمع انتخاباتی فدراسیون بسکتبال در واکنش به 
اینکه »احتمال لغو دوباره این مجمع وجود دارد؟«، گفت: 
تا به امروز خبری از لغو و تاخیر دوباره نبوده اســت. پیگیر 

هستیم اینبار مجمع را به سرانجام برسانیم

تایید صلاحیت ها اعلام نشده
وضعیت پیچیده مجمع بسکتبال، درخواست فدراسیون از وزارت ورزش


